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	TÜV AUSTRIA (SHANGHAI) CO., LTD.

奥煌检测技术服务（上海）有限公司
	


TASH-QP-008-F06c, Rev.03
Application No.: GM-[NBCODE]-YYYY-XXXX

	NOTE: For all checkbox “" in this form, please mark "X" when applicable



	1. Applicant Information  معلومات مقدم الطلب

	تنقسم الشهادات المصدرة عبر نظام شارة المطابقة الخليجية إلى نوعين:

1) شهادة مطابقة طراز وتكون صلاحيتها ثلاث سنين للأجهزة الكهربائية ومن سنة إلى خمسة سنين لألعاب الأطفال وتصدر للمصنّع أو من في حكمه كالمورد الذي له اتصال مع المصنّع ويمكنه توفير المستندات المطلوبة من المصنّع كما هو موضع في الملحق أ.
2) شهادة مطابقة لشحنة واحدة: وتصدر للموردين الذي ليس لهم اتصال بالمصنّع وتكون صالحة لمدة ثلاثة أشهر فقط من تاريخ إصدارها وتصدر لألعاب الأطفال فقط.
متطلبات كل شهادة موضحة في الملحق (أ).

There are two types of certificates available from GSO:

a) Type Approval: valid from one to five years, issued only to Product Manufacturers, their authorized representatives and Importers who are linked to the manufacturer – can provide the same documents required from the manufacturers as detailed in Annex 1.

b) Certificate of Conformity: issued to importers who has no connection with the manufacturers, valid for one shipment only with a maximum validity of three months only.

	نوع مقدم الطلب

 (المشغل الاقتصادي)
Applicant Type: 1
(Economic Operators)
	
	 FORMCHECKBOX 
 Manufacturer <المُصنع>  

 Importer < المستورد >     

 Authorized Representative /Distributor <موزع معتمد/وكيل>

	نوع الطلب 

Application Type:   
	
	 FORMCHECKBOX 
 New Application<نموذج طلب جديد>   
 Application for modification of existing certificate (details see item 6)

     < طلب تعديل الشهادة الحالية/ للتفاصيل ، اطلع على البند 9>

	   اسم الشركة مقدمة الطلب  
Applicant Company Name:   
	
	

	
	
	

	2. Gulf Technical Regulation to apply اللائحة الفنية الخليجية المطبقّة 

	 FORMCHECKBOX 

	BD-142004-01 - Gulf Technical Regulation for Low Voltage Electrical Equipment and Appliances 
اللائحة الفنية الخليجية للأجهزة والمعدات الكهربائية منخفضة الجهد  
 

	
	BD-131704-01 - Gulf Technical Regulation on Children Toys 
اللائحة الفنية الخليجية للعب الأطفال.

	
	5 
	4 
	3 
	2 
	1 
	عدد سنوات المطلوبة
	شهادة مطابقة الطراز
	

	
	شهادة شحنة واحدة.
	

	
	
	

	3. Countries of Interest/Target Market



	 FORMCHECKBOX 

All
	
AE


	
BH


	
KW


	
OM


	
QA


	
SA


	
YE



	

	4. Manufacture Information

معلومات المصنع

	اسم المصنع
Name of Manufacturer
	
	

	عنوان المصنع
Address of Manufacturer 
	
	

	اسم مسؤول التواصل بالمصنع 

Name of Contact Person/Title
	
	

	معلومات الاتصال 

Contact Information 

Phone/ Mobile/ Email/ Website
	
	

	رقم السجل التجاري وتاريخ انتهائه 

Commercial Registration (CR) No. /Record Number & Expiration date. 
	
	

	

	5. Importer Information (to be filled by applicant applying for Shipment Certificate)
< معلومات المستورد (تعبأ من قبل مقدم الطلب الذي يتقدم بطلب لشهادة الشحن)>

	اسم المورد
Name of Importer
	
	

	عنوان المورد
Address of Importer
	
	

	رقم السجل التجاري وتاريخ انتهائه 

Commercial Registration (CR) No./Record Number & Expiration date 
	
	

	عنوان مستودع التخزين 
Warehouse Address
	
	

	

	6. معلومات طلب التعديل على شهادة صادرة (تترك فارغة للطلبات الجديدة).
Details for Application for modification of existing certificate (not required to new application)

	Current Certificate Number

< رقم الشهادة الحالي>
	

	Required Modifications
<< التعديلات المطلوبه
	

	Please use separate sheet in case the space is not sufficient to describe the modifications

          < الرجاء استخدام ورقة منفصلة في حالة عدم كفاية المساحة لوصف التعديلات>

	

	I acknowledge that part of Conformity Assessment activities may be outsourced to external approved subcontractors. 

I declare that the same application has not been lodged with any other Notified Body before for the purpose of obtaining GCC Product Certifications except for TÜV AUSTRIA hereunder signing necessary applications and orders. 


	أعلم وأقر بأن جزءًا من أنشطة تقييم المطابقة قد يتم الاستعانة فيه بمتعاقدين معتمدين من الباطن.
أقر بأنه لم يتم تقديم الطلب نفسه إلى أي جهة من قبل بغرض الحصول على شهادات المنتج في دول مجلس التعاون الخليجي باستثناء TÜV AUSTRIA  وعلى كل ما سبق جرى الإقرار والتوقيع.
、、



	

	Applicant Information   معلومات مقدم الطلب 

	اسم مقدم الطلب
Name of Applicant
	
	

	المنصب الوظيفي 

Title
	
	

	التاريخ 

Date 
	
	

	التوقيع و ختم الشركة 

Signature/Company Stamp 
	
	


ملاحظات
1. مقدم1 الطلب أو الفاعل الاقتصادي الخاضع لتقييم المطابقة المنصوص عليه في اللوائح الفنية الخليجية هو الصانع (صانع ، مصمم المنتج المعني اومسوق المنتج تحت اسمه أو علامته التجارية) أو (فقط في حالة الالعاب) ، المستورد (مستورد المنتج المعني) أو الممثل المفوض أو الموزع (الممثل القانوني في الدول الأعضاء في هيئة التقييس الخليجية بتفويض محدد من الشركة المصنعة). إذا تم وضع المنتجات في السوق باستخدام علامة تجارية أو علامة تجارية خاصة للمستورد أو الموزع ، فإن مالك العلامة التجارية يعتبر مطابقا للشركة المصنعة.

2. يجب تقديم استمارة الطلب مع تعبئة نموذج بيانات الالعاب.
3. إذا تم طلب خدمات اختبار النوع ، يقوم المختبر بتحديد عدد العينات المطلوبة من أجل إجراء تقييم المطابقة بسلاسة وموعد التسليم  والمسائل الأخرى.

4. الوثائق المطلوبة مدرجة في الملحق أ.

5. للاستفسار والتفاصيل ، يرجى التواصل مع مهندس المبيعات المسؤول عن طلبكم.
NOTE:

1. 1As a rule, applicant or the economic operator subjected to Conformity Assessment stipulated in Gulf Technical Regulations is the Manufacturer (maker, designer of the concerned product and markets the product under his name or trademark) or (only in case of toys), the Importer (importer of the concerned product) or the Authorized Representative or the Distributor (legal representative in the GSO member states with specified mandate from a manufacturer). If products are placed on the market using an Importer’s or Distributor’s own trademark or brand, the trademark’s owner is considered equivalent to a Manufacturer.

2. The signed application form for toy(s) must be submitted together with the accomplished G-Mark Toy Product Data Form.

3. If testing service is requested, we will inform you about the number of test sample(s) to be submitted for smooth conduct of conformity assessment in consideration of the product concerned, delivery deadline and other matters.

4. Required documentations are listed in Annex A.

5. For inquiries and details, please contact your sales engineer.

ANNEX A

	< المستندات المطلوبة >

Legal & Technical Documentation Required  

	Manufacturer Conformity Assessment 

(for applicant applying for Product Certificate)
تقيم المطابقه للمصنع 
	
	Importer Conformity Assessment

(for applicant applying for Shipment Certificate)

<تقيم المطابقه للمستورد>


	1
	Application Form (TASH-QP-008-F06c)

تعبئة نموذج تقديم الطلب 
	
	Application Form (TASH-QP-008-F06c)

تعبئة نموذج تقديم الطلب 

	2
	G-Mark Toy Product Data Form-for Toys only (TASH-QP-008-F06d) 

تعبئة نموذج بيانات الألعاب-لطلبات مطابقة الألعاب فقط
	
	G-Mark Toy Product Data Form-for Toys only (TASH-QP-008-F06d) 

تعبئة نموذج بيانات الألعاب-لطلبات مطابقة الألعاب فقط

	3
	Signed G Mark Certification Agreement form (TASH-QP-008-F01b)
 توقيع اتفاقية طلب شارة المطابقة الخليجية.
	
	Signed G Mark Certification Agreement form (TASH-QP-008-F01b)
 توقيع اتفاقية طلب شارة المطابقة الخليجية.

	4
	Manufacture Declaration of Conformity (MDOC)
إقرار الصانع بالمطابقة   
	
	Importer Declaration of Conformity (IDOC)
 إقرار المورد بالمطابقة 

	5
	Manufacture Commercial Registry Certificate
 السجل التجاري للصانع
	
	Importer Commercial Registry Certificate
 السجل التجاري للمورد

	6
	Product Safety Test Report(s) from GAC or accredited laboratories with ILAC status.

تقرير اختبار سلامة المنتج من مختبر معتمد من ILAC 
	
	Product Safety Test Report from GAC or accredited bodies with ILAC status.

تقرير اختبار سلامة المنتج من مختبر معتمد من ILAC 

	7
	Clear colored photo of the Product (showing the brand, description & essential markings)

صور واضحة للمنتج توضح العلامة التجارية, الوصف و العلامات الإيضاحية الأساسية
	
	Clear colored photo of the Product (showing the brand, description & essential markings)

صور واضحة للمنتج توضح العلامة التجارية, الوصف و العلامات الإيضاحية الأساسية

	8
	Instruction/Safety Manuals, Leaflets (only if applicable) written in Arabic Language at least
كتيب إرشادات الاستخدام و السلامة (التركيب, الصيانة, الاستخدام ،الخ،،) باللغة العربية.
	
	Instruction/Safety Manuals, Leaflets (only if applicable) written in Arabic Language at least
كتيب إرشادات الاستخدام و السلامة (التركيب, الصيانة, الاستخدام ،الخ،،) باللغه العربيه.

	9
	Manufacturer's Risk Analysis according to the essential safety requirements
تحليل الصانع للمخاطر حسب متطلبات السلامة الأساسية
	
	Shipment Invoice/Order or related documents
فاتورة الشحنة

	10
	Bill of Materials/Substances (BOM/BOS)
جدول المكونات / المواد(BOM / BOS)
	
	

	11
	Conceptual design and manufacturing drawings/process/schemes with description and explanation, exploded view diagram (if any) of finished product
التصميم المفاهيمي ورسومات التصنيع / مخطط التصنيع مع الوصف والشرح.
	
	

	12
	Safety data sheets or MSDS on chemicals used if any,

كتيب إرشادات الاستخدام و السلامة (التركيب, الصيانة, الاستخدام ،المواد الكيميائيه ان وجدت الخ،،).>
	
	

	13
	Quality system Certificates like (ISO 9001), sample of Internal Quality Testing reports, Quality Control Plan. 
شهادات نظام الجودة مثل (ISO 9001) ،عينة من تقارير اختبار الجودة الداخلية ، خطة مراقبة الجودة
	
	

	14
	A written Mandate (for Authorized Representative only)
نفويض مكتوب من الصانع ( للممثل المعتمد فقط)
	
	

	Additional Requirements for LVE

	15
	Product EMC Test Report(s) from GAC or accredited laboratories with ILAC status.
تقرير (تقارير) اختبار EMC للمنتج من GAC أو المختبرات المعتمدة في ILAC

	16
	Product Identity Declaration Letter: Applied Product Strictly identical in design (shape, openings,….), technical specification, features, components, materials, manufacturing process, markings AND Brand name/Trademark (different from Manufacturer)
Duly filled, signed & stamped in Manufacturer Letter head
خطاب إعلان هوية المنتج: منتج مطابق تمامًا في التصميم (الشكل ، الفتحات ، ...) ، المواصفات الفنية ، الميزات ، المكونات ، المواد ، عملية التصنيع ، العلامات واسم العلامة التجارية / العلامة التجارية (يختلف عن الشركة المصنعة) معبأة وموقعة ومختومة حسب الأصول في الشركة المصنعة

	17
	National Letter: Must fill attached Technical regulation BD-142004-01 Standard sheet in Annex B.
خطاب وطني: يجب ملأ اللائحة الفنية المرفقة BD-142004-01 في الملحق ب.



	18
	Product Photo that shows:

· Product overview with Plug (if applicable), 
· Product Marking
· Product Brand
· Technical Specifications 
· Product Internal view
· Plug of the product (if applicable)
صورة المنتج التي تظهر:

نظرة عامة على المنتج مع التوصيل (إن أمكن) ،
بيانات المنتج
ماركة المنتج
المواصفات الفنية
عرض المنتج الداخلي
القابس الكهربائي للمنتج (إن وجد)



Annex B: National Deviation
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Note: Type and shape of the plugs and sockets shall be reviewed from the IEC website www.iec.ch.




